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Zaključci konstituirajuće sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, 

održane 01.06.2021. godine: 

 

Sjednici su nazočili članovi Ismeta Čerkez, Mirela Crnjak, Ivana Čališ i Gordana Vrzić te 

Milena Kolarec kao predsjedavatelj sjednice. 

 

1. Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

2. Ravnateljica gđa Milena Kolarec obavještava članove Školskog odbora da je nakon 

provedenih izbora za članove školskog odbora za predstavnika zaposlenika škole 

Bogumila Tonija izabrana sindikalna povjerenica Sindikata učitelja Ismeta Čerkez. 

Na sjednici Učiteljskog vijeća predloženo je 6 kandidata, a izabrani su Ivana Čališ i 

Gordana Vrzić.  

Na sjednici Vijeća roditelja, za člana Školskog odbora izabrana je Mirela Crnjak 

predsjednica Vijeća roditelja. 

Ravnateljica je zahvalila svim imenovanim članovima i zaželjela uspješan rad u 

Školskom odboru. 

Preostale članove Školskog odbora iz reda osnivača (3 člana) imenovati će osnivač 

naknado te obavijestiti Školu i Školski odbor. 

Važno je spomenuti da su za funkcioniranje Školskog odbora dovoljna i četiri člana, 

odnosno dovoljno za kvorum. 

Ivana Čališ je upoznala članove Školskog odbora s odredbama Statuta OŠ Bogumila 

Tonija koje se odnose na rad Školskog odbora. 

Na kraju zaključeno da je Ravnateljica dužna izvijestiti osnivača o konstituiranju 

Školskog odbora u roku od tri dana od dana konstituiranja.  

 

3. Članovi Školskog odbora su verificirani uvidom u identifikacijske isprave i dokumente iz 

izbornog procesa. 

 

4. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora započeo je predstavljanjem 

prisutnih članova. Ispred Učiteljskog vijeća predstavile su se Gordana Vrzić učiteljica 

razredne nastave s dugogodišnjim radnim iskustvom u školi i Ivana Čališ učiteljica 

hrvatskog jezika, koja je ujedno zadužena i za održavanje web stranice Škole. 



Nadalje se predstavila Mirela Crnjak koja je sutkinja suda u Novom Zagrebu s velikim 

iskustvom u području prava, što će uvelike pomoći u radu Školskog odbora, prvenstveno 

u razumijevanju i tumačenju raznih zakona, pravilnika i odluka. 

Na kraju se predstavila Ismeta Čerkez, učiteljica tjelesne i zdravstvene kulture koja je bila 

i u prethodnom sazivu Školskog odbora. 

Predstavnici osnivača biti će predstavljeni kasnije, odnosno nakon imenovanja. 

Nakon predstavljanja članova Ivana Čališ je predložila za predsjednicu Školskog odbora 

Gordanu Vrzić. Gordana Vrzić je prihvatila kandidaturu i nakon glasovanja svih prisutnih 

članova, jednoglasno je izabrana za predsjednicu Š.O. Za zamjenicu predsjednice Š.O. 

jednoglasno je izabrana Ivana Čališ. 

5. Ravnateljica je upoznala predsjednicu Vijeća roditelja sa slučajem privremene zabrane 

korištenja rukometnog igrališta Škole. 

Predložen je dogovor oko termina i vremena održavanja sjednica Š.O. Važno je 

uspostaviti kvalitetnu komunikaciju među članovima; nakon upućivanja poziva za 

sjednicu potrebno je potvrditi dolazak ili nemogućnost dolaska kako bi se sjednice 

uskladili s obvezama članova. 

Ismeta Čerkez je posebno spomenula učenika Nikolu Vujicu koji je na matematičkoj 

Balkanskoj olimpijadi postigao zavidan uspjeh. 

Na kraju sjednice Ravnateljica je imala završnu riječ i konstatirala da je 18.06.2021. kraj 

nastavne godine te da kreće dopunska nastava, slijede zaduženja i planovi za sljedeću 

školsku godinu.  

Donijeta je i odluka o raspisivanju natječaja u 6. mjesecu za pomoćnike u nastavi. 

 

           

  

 

 

Predsjednica Školskog odbora  

           Gordana Vrzić  

 


